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 II Sesja Rady Powiatu Wrocławskiego III kadencji 
 

Protokół z dnia 15 grudnia 2006 roku 
 
 
 Przewodniczący Rady otworzył II sesję Rady Powiatu Wrocławskiego, powitał radnych         
i zaproszonych gości. Stwierdził prawomocność obrad, oraz quorum.  
 

Punkt 2  Przyjęcie porządku obrad 
 

Starosta wniósł uzupełnienie do porządku sesji. Jest to projekt uchwały zmieniającej uchwałę 
nr XXXII/226/06 z dnia 31 marca 2006 roku w sprawie określenia zadań i podziału środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przyznanych Powiatowi 
Wrocławskiemu na rok 2006. Zmiana dotyczy załącznika. Przedstawiono projekt przesunięć 
środków. Starosta zaproponował, by projekt uchwały był punktem 8 a porządku sesji. 
Radni przyjęli wprowadzenie punktu jednogłośnie. 
Całość porządku sesji wraz z uzupełnieniem radni przyjęli jednogłośnie. 
 

Punkt 3  Przyjęcie protokołu I sesji 
 

Nie wniesiono uwag. 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 

Punkt 4   Informacje Przewodniczącego Rady i Zarządu Powiatu Wrocławskiego 
 

Przewodniczący zwrócił się do radnych,  
- by do 27 grudnia wszyscy złoŜyli oświadczenia majątkowe. NiezłoŜenie w terminie 
oświadczenia skutkuje konsekwencjami (potrącenie diety). 
- aby wpisywali się na listy komisji, które zostały wyłoŜone, 
- termin kolejnej sesji to 29 grudnia. Wówczas będą zatwierdzone składy komisji. 
Przewodniczący poinformował, Ŝe po wysłaniu materiałów sesyjnych spotkał się z szefami 
klubów PdP, PSL i PO. Omówiono zasady funkcjonowania Rady, prowadzenia obrad. 
Szefowie klubów będą wcześniej otrzymywali pocztą elektroniczną wersje robocze projektów 
uchwał, by wspólnie na spotkaniu omówić te dokumenty.  
 

Starosta poinformował, Ŝe odbyła się sesja w gminie Kobierzyce dotycząca planu 
zagospodarowania przestrzennego. Przyjęto wniosek o wyłączenie gruntów wzdłuŜ linii 
energetycznej z uŜytkowania rolniczego. Dzięki temu będzie moŜna grunty te sprzedać na 
potrzeby firmy koreańskiej, co będzie stanowiło zabezpieczenie finansowe dla Powiatu. 
Pieniądze te przeznaczenie będą w znacznej części na drogi, niemniej równieŜ będzie 
tematem posiedzeń komisji. 
 

Punkt 5   Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu 
 

Przewodniczący odczytał pismo złoŜone przez p. Jerzego Fitka, które było podstawą 
przygotowania projektu uchwały. 
Głosów w tej sprawie nie było. 
Uchwałę o wygaśnięciu mandatu podjęto jednogłośnie. 
 

Punkt 6   Uchwała w sprawie wygaśnięcia mandatu 
 

Przewodniczący odczytał pismo złoŜone przez p. Romana Potockiego, które było podstawą 
przygotowania projektu uchwały. 
Nie podjęto dyskusji. 
Uchwałę o wygaśnięciu mandatu podjęto jednogłośnie. 
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Punkt 7  Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Wrocławskiego 
 

Zgłoszono jednego kandydata - radnego p. Zbigniewa Sieję. Radny wyraził zgodę na objęcie 
tej funkcji. 
Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze radnego Zbigniewa Sieji na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
podjęto jednogłośnie.  
 

Punkt 8  Uchwały w sprawie wyboru Przewodniczących komisji stałych 
 

Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Obywateli 
 

Zgłoszono jedną kandydatkę radną p. Barbarę Kosterską, która wyraziła zgodę na objęcie 
funkcji. 
Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze Przewodniczącej Komisji podjęto jednogłośnie. 
 

Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji BudŜetu i Finansów 
 

Zgłoszono jednego kandydata radnego p. Mariusza Konopkę, który wyraził zgodę na objęcie 
funkcji. 
Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze Przewodniczącego Komisji podjęto jednogłośnie. 
 

Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
 

Zgłoszono jedną kandydatkę radną p. Lillę Jaroń, która wyraziła zgodę na objęcie funkcji. 
Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze Przewodniczącego Komisji podjęto jednogłośnie. 
 

Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Promocji, Rozwoju                       
i Współpracy Zagranicznej 
 

Zgłoszono jednego kandydata radnego p. Tomasza Mielczarka, który wyraził zgodę na 
objęcie funkcji. 
Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze Przewodniczącego Komisji podjęto jednogłośnie. 
 

Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska 
 

Zgłoszono jednego kandydata radnego p. Wiesława Zająca, który wyraził zgodę na objęcie 
funkcji. 
Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze Przewodniczącego Komisji podjęto jednogłośnie. 
 

Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Transportu i Dróg 
 

Zgłoszono jedną kandydatkę radną p. Marię Wilk, która wyraziła zgodę na objęcie funkcji. 
Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze Przewodniczącej Komisji podjęto jednogłośnie. 
 

Uchwała w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Pomocy 
Społecznej 
 

Zgłoszono jedną kandydatkę radną p. Lidię Reps, która wyraziła zgodę na objęcie funkcji. 
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Dyskusji nie podjęto. 
Uchwałę o wyborze Przewodniczącej Komisji podjęto jednogłośnie. 
 
Punkt 8 a  Uchwała zmieniająca uchwałę nr XXXII/226/06 z dnia 31 marca 2006 
roku 
 

W związku z rezygnacją osób z dofinansowania do turnusów rehabilitacyjnych oraz części 
robót dotyczących likwidacji barier architektonicznych (z uwagi na porę roku) proponuje się 
rozdysponowanie środków finansowych zgodnie ze złoŜonymi wnioskami, tzn.                            
na zaopatrzenie w sprzęt ortopedyczny. Starosta dodał, Ŝe są jeszcze moŜliwości 
wydatkowania tych środków w tym roku. Zmiana dotyczy kwoty 25 tys. zł. Taką sumą 
pieniędzy moŜna będzie wspomóc kilkanaście osób.  
Radna Jaroń zwróciła się z pytaniem, czy są to dodatkowe środki. 
Starosta wyjaśnił, Ŝe uchwała dotyczy środków rozdysponowanych na poprzedniej sesji, w 
ramach tych samych punktów (3,4,6). Część osób zrezygnowała z prac dotyczących likwidacji 
barier architektonicznych ze względu na porę roku, z dofinansowania do turnusów 
rehabilitacyjnych - z róŜnych względów, oraz z dofinansowania sportu i rekreacji osób 
niepełnosprawnych.   
Uchwałę podjęto jednogłośnie. 
 

Punkt 9   
 

Radna Jaroń poprosiła o wyjaśnienie szczegółów dotyczących oświadczeń majątkowych.                 
Do radnych docierają dwie róŜne informacje co do sposobu wypełnienia oświadczeń.                  
Czy oświadczenia naleŜy składać wg stanu posiadania na dzień 31 grudnia 2005 r., czy na 
dzień 27 listopada br.? 
Przewodniczący wyjaśnił, Ŝe w tej sprawie rozmawiał z pracownikiem urzędu skarbowego. 
Wg udzielonej informacji, naleŜy wskazać stan posiadania na dzień objęcia mandatu. 
Wicestarosta poinformował, ze w tym roku juŜ kilkakrotnie składał oświadczenia                        
i na podstawie własnych doświadczeń naleŜy wpisać dochody brutto osiągnięte od 1 stycznia 
2006 roku. 
Starosta dodał, Ŝe mogą być trudności z dokładnym określeniem dochodów, zatem moŜna 
wpisać "około". Niedługo będą składane oświadczenia za rok 2006, wówczas będą one 
dokładne, składane wraz z PIT- ami. 
 

Punkt 10 
 

Radna Reps zasugerowała, by ustalić dzień spotkań sesyjnych. Jest to waŜne, gdyŜ wielu 
radnych pracuje. 
Przewodniczący poinformował, Ŝe były prowadzone rozmowy z szefami klubów, ale dotyczyły 
godzin spotkań, ale nie dni tygodnia. Ustalenia dotyczyły równieŜ przekazywania pocztą 
elektroniczną projektów uchwał. Ustalenie konkretnego dnia, w sytuacji, gdy nie posiadamy 
własnej sali sesyjnej moŜe okazać się trudne. 
Radna Jaroń dodała, Ŝe w grudniu ustalenie konkretnego dnia jest trudne, jednak 
przychylenie się do takiej propozycji ułatwiłoby radnym długoterminowe planowanie. 
Radny Jamrozik zgłosił propozycję zorganizowania spotkania nowych radnych z dyrektorami 
wydziałów Starostwa i kierownikami jednostek organizacyjnych. 
Przewodniczący przychylił się do wniosku, ale z zastrzeŜeniem, Ŝe spotkanie takie nie moŜe 
ograniczyć się tylko do nowych radnych. 
 

Porządek sesji został wyczerpany. 
 

Przewodniczący złoŜył radnym Ŝyczenia świąteczne i zamknął II sesję Rady Powiatu 
Wrocławskiego. 


